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 1202בנובמבר  15פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש  15.11.2021 -ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 המועצה.

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

 .אלינור בראל, אביב רגב , אפרת מזרחי, שלום טרםמנחם ברגב, 

 נעדרו:

 

 .אהרון שיאחי ג'קלין בן עמי אריקסון,

 מנכ"לית המועצה - גרמן ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 גזבר  –צור אוריון   -אושרת נגר

 דוברות ופניות תושבים –אושרת נגר                      

 מהנדס –יואב מלטר                      

 מנהלת אגף חק"ר –גלית אלרד                      

 

 

 

 על סדר היום:

 הסעות לכרמים.ושא סקירה בנ .1

 אישור תב"רים. .2

 תכנית שצ"פים. .3

 .2022תקציב בהצעת  2דיון  .4

 

 

   

 ברכה,ב 

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 ריכוז החלטות:

 הנהלת המועצה מאשרת את נספח התב"רים. .1
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 מהלך הדיון:
 הסעות לכרמים. .1

 מבקש מגלית לתת סקירה בעניין ההסעות. איתי ויסברג:

 )מחלקת מסמך סקירה( גלית אלרד:
השיח הפך להיות אלים אגרסיבי וחוסר סבלנות כללי כלפי  באופן כללי

 המערכת וכלפי רונית שירום  אשר עושה עבודה מסורה מאוד.
 

כרה כמועצה ל הניסיון לקב פרטנית.מטופל כל אחד  בחינוך המיוחד, 
 ל על התשלומים והזכאויות .אזורית ולא מקומית יק

 
 עניין הישיבה שהתקיימה בכרמים בהשתתפות:במעדכנת 

 כרמים,  מנהל חט"ב ירוני צרפתכרמים,  יורם יפה מנהל ביה"ס
הנהגת הורים ביה"ס כרמים,  מנהל אדמיניסטרטיבי -חנן דנדקר

 .רכזת הסעותרונית שירום , כרמים
 להלן עיקרי הנושאים שסוכמו: 

מטרת ההחלטה להימנע  -הסעות בגבעת עדהשעת ההקדמת 

מאיחורים לביה"ס בשעות הבוקר לאור העובדה שההסעה מגבעת עדה 

  יוצאת לסבב נוסף באיסוף.

מדיי יום  07:05ורס אישרה הקדמת ההסעות לשעה טחב' הסעה אסיה 

 07:15במקום 

, לאור התנגדות 16/11יום ג' ב תוכננה להתחילהקדמת ההסעה 

 ההורים בנושא יישום ההחלטה נדחה בשבוע.

 באחריות חב' ההסעות לעדכן ולהנחות את כלל הנהגים

התלמידים על  למסודרת לכל הודעהבאחריות בי"ס כרמים להפיץ 

 השינוי.

באחריות הרשות לעקוב ולוודא במשך התקופה הקרובה אחר יישום 

 ינת ההתייעלות בעקבותיו.התהליך ובח

פי החלטת -שעת היציאה ותחנות האיסוף נתונות לשינויים על

 המועצה.

מבקשת לשקול הזזת שעות לימודים/ שההסעה של בנימינה תוקדם   אפרת מזרחי :
אין מה  ובכל מקרה נכון יהיה נציג של גבעת עדה מהנהגת הורים.

לבנות על הסעות גבעת עדה בבוקר שכן הפקקים בכביש גבעת עדה רק 
 .הולכים ומתארכים

 להזיז את שעת תחילת הלימודים.לשקול  :ברגבמנחם 

     

 

 אישור תב"רים. .2

 נספח התב"רים. ציג אתמ צור אוריון:

 
 תב"רים חדשים

 
מספר 
 תב"ר

 שם התב"ר
תקציב 
 מבוקש

 מקור המימון

 קרן מים וביוב 1,150,000 2022עבודות ביוב ומים  933
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 *220-פרויקט ארועי ה 934

150,000 

100,000 

300,000 

550,000 

 מפעל הפיס

 תרומות

 קרנות הרשות

 סה"כ

935 
פר' תשתיות והקטנת 
 פחת מים בחקלאות

 השבחהקרן  1,500,000

 לגבעת עדה 120לבנימינה ו  100*אירועי  

 

 עדכון תב"רים

מספר 

 תב"ר
 שם התב"ר

תקציב 

 מאושר

תוספת / 

 )הפחתה(

תקציב 

 מבוקש
 מקור המימון

701 
עבודות 

 פיתוח ניקוז

223,000 

550,000 

773,000 

0 

400,000 

400,000 

223,000 

950,000 

1,173,000 

 משרד הפנים

 קרן תיעול

 סה"כ

826 
דרכים 

 חקלאיות

101,664 

1,560,000 

1,661,664 

- 

160,000 

160,000 

101,664 

1,720,000 

1,821,664 

 משרד החקלאות

 קרנות הרשות

 סה"כ

852 
שדרוג מבני 

 ציבור

73,649 

50,000 

1,250,000 

1,373,649 

- 

50,000 

200,000 

250,000 

73,649 

100,000 

1,450,000 

1,623,649 

 שיפוי ביטוח

 עלמיןקרן בית 

 קרן השבחה

 סה"כ

879 
בטיחות 
 בדרכים

106,000 

26,500 

132,500 

19,000 

4,750, 

23,750 

125,000 

31,250 

156,250 

 רלב"ד* –משרד התחבורה 

 קרנות הרשות

 סה"כ

911 
תכנית אב 
 לאופניים

100,000 

- 

50,360 

150,360 

- 

50,360 

(50,360) 

- 

100,000 

50,360 

- 

150,360 

 משרד הפנים

 ערים שרון כרמל**איגוד 

 קרנות הרשות

 סה"כ

925 
שיקום גנים 

ציבוריים 
 בגבעת עדה

- 

200,000 

200,000 

400,000 

480,000 

(200,000) 

__0__ 

280,000 

480,000 

- 

200,000 

680,000 

 מפעל הפיס

 קרן השבחה

 קרן שצ"פים

 סה"כ

927 

שדרוג מט"ש 
חדרה 

לטיהור 
 שלישוני***

 קרן השבחה 1,785,000 600,000 1,185,000
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 15/06/2021מיום  1001433494התחייבות הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים )רלב"ד( *
 **סכום שהתקבל מאיגוד ערים שרון כרמל

 ***חלק מהשתתפות המועצה בפרויקט שדרוג מט"ש חדרה לרמת טיהור שלישונית. 
 
 
 

 סגירת תב"רים
 

מספר 

 תב"ר
 שם התב"ר

תקציב 

 מאושר

תוספת / 

 )הפחתה(

תקציב 

 מבוקש

גרעון 

 מימוני
 מקור המימון

588 
עבודות ביוב 
 רח אלה וגפן

 קרן מים וביוב (112,327) 1,819,829 49,829 1,770,000

 
 .935שהיועמ"ש ייתן חוות דעת מאיזה קרן לגבות את תב"ר  *חברי ההנהלה מבקשים

 החלטה: הנהלת המועצה מאשרת את נספח התב"רים.

 

 תכנית שצ"פים. .3

לאחר עבודה מאומצת של מהנדס המועצה והמטה המקצועי הצלחנו  ויסברג:איתי 
הנוגעים למדיניות פיתוח הפרמטרים  ברובלבנות מודל הגיוני שנוגע 

 .שצפים וגנים ציבוריים ביישובים והמודל לפניכם
 

 מבקש שתעברו על הטבלה ותעירו , דרגו ותוודאו שנגענו בהכל.
ודל ונוכל להתחיל לצאת המנאשר את אבקש שהבא  בדיון הבא

  לשטח בפיתח השצפים

 

 

 .2022הכנה לתקציב  .4

 .2022לה קיימו דיון בעניין תקציב חברי ההנה

 
 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה                     

 


